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Demographic Change along the Urban-Rural Gradient
Quetelet Seminar, 7-8 November 2019, Louvain-la-Neuve, Belgium
Deadline for submissions: 31 March 2019
Urban and rural living is decidedly distinct, with for example different primary economic activities, varying access to services including healthcare and education, and varying household arrangements. Demographic behaviour along the rural-urban gradient vary by the stage of the demographic and urban transitions reached. How different are rural and urban populations over the demographic transition? What is the role of internal migration in the diffusion of behaviour? Beyond the urban-rural dichotomy, differences in demographic behaviour over a range of urbanicity needs to be addressed.
 

Large topics:
Gradient of urbanicity in demographic research
Diffusion of behaviours across rural & urban sectors
Migration and circulation within countries
Urbanisation, economic inequalities and ecology
 

Instructions to submit an abstract and other details in the attached file and on the conference website:
https://uclouvain.be/en/research-institutes/iacchos/demo/chaire-quetelet-2019.html
 
Les changements démographiques au fil du gradient urbain-rural
Chaire Quetelet 2019, 7-8 Novembre 2019, Louvain-la-Neuve, Belgique
Date limite pour les soumissions: 31 mars 2019
La vie urbaine et la vie rurale sont très distinctes, avec par exemple des activités économiques principales différentes, un accès variable aux services, y compris de santé et d'éducation, et des structures familiales différentes. Les comportements démographiques au fil du gradient rural-urbain varient selon le stade des transitions démographique et urbaine atteint. Quelles différences entre les populations rurale et urbaine observe-t-on au cours de la transition démographique ? Quel est le rôle de la migration interne dans la diffusion des comportements ? Au-delà de la dichotomie urbaine-rurale, les différences de comportement démographique selon le degré d'urbanité doivent être prises en compte.
Grandes thématiques :
Degré d'urbanité dans la recherche démographique
Diffusion des comportements dans les milieux ruraux et urbains
Migration et circulation interne
Urbanisation, inégalités économiques et écologie
 

Instructions pour soumettre un résumé et autres détails dans le fichier attaché ou sur le site de la conférence :
https://uclouvain.be/fr/instituts-recherche/iacchos/demo/chaire-quetelet-2019.html
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